
 Referat ekstraordinært krets�ng 24 januar 

 Det var 14 speidergrupper �l stede med totalt 28 personer inkludert kretsstyret og sekretær. 
 Kretsleder Iver Aage Iversen startet møtet med å informere om medlemstall for 2024. 
 Oslospeiderne har ha� en liten økning og er opplyst �l å være 1214 medlemmer per 
 31/12-23. E�er mo�a� antallsliste er det rik�ge tallet 1199 ak�ve medlemmer. 

 Det har kommet inn en sak fra Øystein Larsen, gruppeleder i Bekkelaget speidergruppe om 
 det er mulig å bruke kretsens fakturasystem ved egenandeler o.l. Denne saken overlates �l 
 det nye kretsstyre som kan se på muligheter, økonomiske konsekvenser for det og om det er 
 mulig at alle gruppene får denne muligheten hvis man skal si ja �l det. Saken kan behandles 
 av det nye kretsstyret og eventuelt tas opp på årsmøtet i mars. 

 Kretsstyret med kretsleder Iver Aage Iversen, visekretsleder Monica Holst og 
 kretsstyremedlemmer Sander Donjem og Sandra Carina Lystad går i dag ut og det skal 
 stemmes for et ny� kretsstyre. Det ble varslet på krets�ng i november 2022 at kretsstyret 
 skulle gå ut i november 2023. De�e ble også kommunisert på gruppeledersamlingene. På 
 krets�ng i november 2023 var det som kjent ingen kandidater. En gruppe fra kretspatruljene 
 gikk dere�er sammen og har jobbet seg frem �l det forslaget det skal stemmes over. 

 E�er at alle hadde kommet, meldte det seg en ekstra kandidat fra Haugerud speidergruppe i 
 �llegg �l de i det forslaget som var mo�a�. De fremmø�e stemte på følgende forslag: 

 Forslag �l Kretsleder: 
 Simen Haldaker Husby 
 Longship Group 41. Oslo Ullevål speidergruppe 

 Forslag �l Visekretsleder: 
 Kasper Storm Hanssen 
 Bygdøy speidergruppe 

 Forslag �l kandidat: 
 Chris�na Eide 
 17. Oslo Kampianerne speidergruppe 

 Forslag �l kandidat: 
 Synne Nordby Hvenekilde 
 Nordstrand speidergruppe 

 Forslag �l kandidat: 
 Marie Øvrum 
 Manglerud speidergruppe 

 Forslag �l kandidat: 
 Einar Løhne Iversen 
 7. Oslo. Kanaljene speidergruppe 

 Forslag �l kandidat: 
 Anders Røberg-larsen 
 Romsås speidergruppe 

 Forslag �l kandidat: 
 Kathrine Østvand 
 Kalbakken speidergruppe 

 Forslag �l kandidat: 
 Kris�an Magnus Hoffstuen 
 1. Haugerud speidergruppe 
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 Presentasjon av kandidatene: 
 Simen og Kasper var ikke �l stede. Simen har vært gruppeleder i Longship en del år og 
 Kasper er økonomiansvarlig i Bygdøy speidergruppe. Kathrine Østvand var heller ikke �l 
 stede. Anders Røberg-larsen kom på slu�en av møtet. 

 Synne Nordby Hvenekilde  -  Jeg har bli� rover for  et halvt år siden og har lyst �l å engasjere 
 meg mer i speideren i Oslo. Jeg har lyst �l å få i gang li� mer ak�vitet på kretsnivå, særlig for 
 de yngre speiderne. 

 Marie Øvrum -  Jeg har vært med i Manglerud speidergruppe  siden 6. klasse og har vært 
 både troppsleder og flokkleder der. Jeg startet nylig å jobbe i Frivillighet Norge og på 
 bakgrunn av de�e er jeg bli� veldig mo�vert for å jobbe med speiding på et li� annet nivå. 
 Jeg er ellers utdannet barnevernspedagog. 

 Einar Løhne Iversen  -  Jeg har vært med i 7. Oslo siden  slu�en av 90-tallet og er akkurat 
 avgå� gruppeleder der e�er seks år. Dermed har jeg frigi� li� �d �l å bidra inn i speideren 
 på andre måter. Jeg har også vært troppsleder. Jeg synes det er greit å sørge for at vi har et 
 kretsstyre som fungerer og får bidra� �l å sørge for å gjøre det et kretsstyre skal. Hvis vi er 
 flere om de�e, så er det le�ere enn om det bare er noen få. 

 Chris�na Eide -  Jeg har vært med i speideren helt  siden jeg var liten og har ledet en 
 rovergruppe i Grenland �dligere. I �llegg har jeg ha� en periode i speiderstyret. Jeg har 
 jobbet mye nasjonalt i forhold �l prosjektledelse og veiledning siden den gang og har også 
 si�et i styret i LNU. Jeg studerer for �den �l en mastergrad. 

 Kris�an Magnus Hoffstuen -  Jeg startet i speideren  i KM, men fly�et �l Bærum og by�et 
 dere�er �l NSF og sjøspeideren. Jeg har si�et i kretsstyret �dligere i Asker og Bærum og har 
 mye speidererfaring fra Norge og noe internasjonalt. Er nå som troppsassistent i Haugerud. 

 Innspill �l påtroppende kretsstyre: 

 Marte, 17. Oslo:  Vi ønsker en fornyelse i forhold  �l nye steder man kan avholde 
 arrangementene og eventuelt andre �dspunkt for avholdelse av arrangementene. Et ønske i 
 forhold �l peff-kurs er å ta med unge i en fornyelse der. Man kunne ta� med �dligere 
 patruljeførere �l å være med i staben. Eventuelt som kunne være instruktører på 
 arrangementet. Jeg mener at kursdeltakere kunne ha god ny�e av den erfaring som 
 patruljeførere har gjort seg. 

 Kjers� Aurora, 17. Oslo:  Vi deltok på kurs i regi  av KM hvor vi fungerte som veiledere. Man 
 fikk en patrulje med samme opplegg som vi har, bare at det er vi selv som holder økter ved 
 at vi lærer og forteller videre. Det er veldig mye prak�ske oppgaver hvor man f.eks. skal 
 tegne hvordan en god patruljefører skal se ut. Hele ideen er at veilederne på en måte blir en 
 patruljefører innad i gruppen. Slik ble alle inkludert og ta� med selv om de var li� sjenerte. 

 Iver Aage Iversen, 7. Oslo:  De�e er gode innspill  som kretsstyret kan ta med 
 ledertrenerpatruljen. Da det er de som har ansvaret for kurs. 
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 Øystein Larsen, Bekkelaget:  Jeg foreslår en løsning �l vara. Det må være en person som kan 
 s�lle på kort varsel når noen blir syk eller av annen grunn blir borte eller trekker seg. Vi bør 
 komme med et forslag �l en kandidat �l vara og som kan ta på seg de�e. 

 Marte Schrøder, 17. Oslo:  Hvis det kommer et benkeforslag  på at vi skal endre vedtektene 
 hvor vi foreslår at vi kan supplere med en vara, så er nok de�e lurt. Vi har jo ha� problemer 
 med å se�e et styre, og det er ikke all�d naturlig at alle kan være der hele �den på grunn av 
 sykdom eller andre �ng. De�e bør derfor tas opp på neste krets�ng. 

 Chris�na Eide, 17. Oslo: 
 Standard kutyme er at hvis det skal endres på vedtekter, så skal de�e varsles om. 
 Vedtektsendringer kan aldri tas opp på et ekstraordinært årsmøte. Det er imidler�d ikke noe 
 i veien for å kartlegge personer som kretsstyret kan tenke seg å supplere inn senere. 

 Monica Holst, Bøler: 
 I reglementet står det: “Endringer av reglement som vedtektsendringer kan endres av 
 krets�nget med ⅔ dels flertall.” 

 Marte Schrøder, 17. Oslo:  Jeg tror kretsstyret trenger  gode personer rundt seg, som for 
 eksempel å engasjere rovere eller �dligere patruljeførere �l kurs eller andre �ng. Slik at vi i 
 større grad kan bruke de unge �l de ulike oppgavene. 

 VALG: 
 Det er kun en kandidat �l kretsleder og visekretsleder. Simen Haldaker Husby velges derfor 
 �l kretsleder enstemmig og Kasper Storm Hanssen �l visekretsleder enstemmig. 

 Da det er flere kandidater �l kretsstyremedlemmer, må vi ha et tellekorps. Sander og Monica 
 fungerer som de�e. Alle skriver fire navn på den lappen de har få� utdelt på de som man 
 ønsker seg som nye kretsstyremedlemmer. 

 E�er to runder med stemmegivning ble følgende kretsstyre valgt: 

 Kretsleder: 
 Simen Haldaker Husby 
 Longship Group 41. Oslo Ullevål speidergruppe 

 Visekretsleder: 
 Kasper Storm Hanssen 
 Bygdøy speidergruppe 

 Kretsstyremedlem: 
 Chris�na Eide 
 17. Oslo Kampianerne speidergruppe 

 Kretsstyremedlem: 
 Synne Nordby Hvenekilde 
 Nordstrand speidergruppe 

 Kretsstyremedlem: 
 Marie Øvrum 
 Manglerud speidergruppe 

 Kretsstyremedlem: 
 Einar Løhne Iversen 
 7. Oslo. Kanaljene speidergruppe 

 Ny� kretsstyre er vedta� med akklamasjon. 

 Kris�an Magnus Hoffstuen fra 1. Haugerud speidergruppe s�ller som vara ved behov. 
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